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Møte: Bydelsutvalgets arbeidsutvalg  
Møtested: BU-salen  

Møtetid: Torsdag 23. oktober 2014 kl. 17.00     
Sekretariat: 23439917  
 
 
Møteleder: Steinar Arnesen, leder  
   
Tilstede: Steinar Arnesen (A), Stine-Marie Nilsen 

(A), Jørn Kveseth (F), Geirmund Jor (SV), 
Oddmund Østebø (H),  

 

   
Forfall: Karl Thomas Tvedt (V), Mikkel Øgrim 

Haugen (R) 
 

   
Som vara møtte: Ingen  
   
I tillegg møtte: Kari-Anne Mathisen, bydelsdirektør  
   
Møtesekretær: Merete Stavn  
 
Åpen halvtime 
Ingen møtte 
 
Godkjenning av innkalling 
Innkalling ble godkjent 
 
Godkjenning av sakskart 
Sakskart med tilleggskart ble godkjent 
 
Postjournal 
Postjournalen ble tatt til orientering. 
 
Informasjon  
Kari-Anne Mathisen, bydelsdirektør 

• Bydel Bjerke skåret best på praktisk bistand (hjemmehjelp) i årets brukerundersøkelse 
i Oslo. 

• Statsbudsjettet, avventer tilleggsinnstilling fra Byrådet. 
• Viser til heftet Arkitektur (Parkpolitikk) med blant annet mange bilder av Bjerkedalen 

park. Omdeler et eksemplar til hver partigruppe. 



• 3 desember er forestillingen «Signatur Bjerke» i Operaen. Det blir også en forestilling 
i januar som Bydel Bjerke skal delta i. 

 
Eventuelt 
Ingen saker. 
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Sak 81 /14  Godkjenning av protokoll AU 18. september 2014 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Protokollen fra AU 18.9.14 godkjennes. 
 
Vedtak 
Protokollen fra AU 18.9.14 godkjennes. 
 
 

Sak 82 /14  Tilsynsrapport fra Økern sykehjem og dagsenter 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Rapporten fra tilsynsbesøk ved Økern sykehjem og dagsenter tas til orientering. 
 
Vedtak 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak oversendes Eldrerådet og Kultur- og oppvekstkomiteen 
før det oversendes bydelsutvalget for realitetsbehandling. 
 

Sak 83 /14  Revisjon av budsjettet 2014 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

1. Funksjonsområde 1: Helse, sosial og nærmiljø reduseres med kr 3 000 000  
2. Funksjonsområde 2 A: Barnehager økes med kr 1 000 000 
3. Funksjonsområde 3: Pleie- og omsorg økes med kr 4 600 000 
4. Funksjonsområde 4: Økonomisk sosialhjelp reduseres med kr 2 700 000 

 



Vedtak 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak oversendes Eldrerådet, Råd for funksjonshemmede, 
Miljø- og samferdselskomiteen og Kultur- og oppvekstkomiteen før det oversendes 
bydelsutvalget for realitetsbehandling. 
 

Sak 84 /14  Prognose september 2014 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Månedsrapporten for september tas til orientering. 
 
Vedtak 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak oversendes bydelsutvalget for realitetsbehandling. 
 

Sak 85 /14  Møteplan for utvalg, råd og komiteer 2015 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Møteplanen for 2015 godkjennes. 
 
Vedtak 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak oversendes alle råd og komiteer før det oversendes 
bydelsutvalget for realitetsbehandling. 
 
 

Sak 86 /14  Boligsosialt utviklingsprogram Oslo - Bydel Bjerke 2015 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak i råd og utvalg 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak i bydelsutvalget tiltres. 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak i bydelsutvalget 
Tiltak i boligsosialt utviklingsprogram for Bydel Bjerke 2015 tiltres. 
Finansiering av det enkelte tiltak vil bli gjenstand for behandling i budsjett 2015 og gjennom 
søknader til husbanken. 
Boligbehovsanalyse Bydel Bjerke 2014 tas til orientering.  
 
Vedtak 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak oversendes Råd for funksjonshemmede og Kultur- og 
oppvekstkomiteen før det oversendes bydelsutvalget for realitetsbehandling. 
 

Sak 87 /14  Fritak og suppleringsvalg grunnet flytting - 
Arbeiderpartiet 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Marie Herland fritas fra sine verv for resten av perioden. 
For resten av perioden oppnevnes: 

- nytt medlem i Kultur- og oppvekstkomiteen. 
- nytt medlem ved skolemiljøutvalget Refstad skole. 
- ny vara til skolemiljøutvalget Bjerke videregående skole. 



 
Vedtak 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak oversendes bydelsutvalget for realitetsbehandling. 
 

Sak 88 /14  Oppheving av avvisningsvedtak og klage på tillatelse til 
bruksendring - Trondheimsveien 320 

 
Plan- og bygningsetatens forslag til vedtak (bydelsdirektøren innstiller ikke) 
 
«Bydelsutvalget ved Bydel Bjerke finner ikke grunn til å omgjøre Plan- og bygningsetatens 
tillatelse til bruksendring av 04.12.2013 om i medhold av plan- og bygningslovens § 19-2 å gi 
dispensasjon fra gjeldende regulering hva gjelder reguleringsformålet bensinstasjon. 
 
Klagen fra Statens vegvesen anbefales ikke tatt til følge.  
 
Saken sendes Fylkesmannen i Oslo og Akershus for endelig avgjørelse.» 
 
Vedtak 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak oversendes Miljø- og samferdselskomiteen før det 
oversendes bydelsutvalget for realitetsbehandling. 
 

Sak 89 /14  Endring av inntaksområdet Løren skole 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak på delegert fullmakt i AU 
Bydelen har i utgangspunktet forståelse for at skolenes inntaksområder må tilpasses 
kapasiteten ved den enkelte skole. Dette legger til rette for god ressursutnyttelse og er et 
viktig hensyn. Bydelen mener imidlertid at et godt og stabilt skolemiljø og godt samarbeid 
mellom foreldre og skole også er viktige hensyn når inntaksområdene skal fastsettes, og at 
dette taler for å holde inntaksområder mest mulig stabile over tid.  
 
Videre er skolene en viktig arena for integrering på tvers av kulturelle- og sosiale forskjeller 
og som kulturformidler. Slike funksjoner bygger i stor grad på foreldremedvirkning og 
utvikling av uformelle nettverk, noe det tar tid å etablere. Også hensyn til tilknytning og 
trygghet for den enkelte elev, tilsier at inntaksområdene bør holdes stabile over tid. I de 
tilfeller det er behov for trafikksikkerhetstiltak på «skoleveien», vil også dette tale for at 
dersom et inntaksområde endres, så bør det holdes stabilt. I sær større trafikksikkerhetstiltak 
vil framstå som lite nyttige, dersom inntaksområdet endres etter få år, slik at elevens 
«skolevei» ikke lenger går gjennom/langsmed steder der det er gjennomført 
trafikksikkerhetstiltak. Endringer i inntaksområdene vil i blant medføre at søsken som bor på 
samme adresse, vil gå på ulike skoler, noe som de færreste familier ønsker. Bydelen vil derfor 
forutsette at UDE i slike tilfeller strekker seg langt i å imøtekomme søknader om skolebytte. 
 
Befolkningen i Bydel Bjerke er svært sammensatt med hensyn på etnisk bakgrunn. Bydelen 
anser skolene som en viktig arena for integrasjon på tvers av kulturforskjeller og ser derfor 
gjerne at inntaksområdet for den enkelte skole omfatter ulike befolkningsgrupper. Den 
foreslåtte endringen bidrar ikke til en slik variert sammensetning, snarere det motsatte. Den 
foreslåtte endringen vil gjøre at andelen etnisk norske blir lavere ved Sinsen skole, og forblir 
høy ved Løren skole. 
Bydelen vil også peke på at denne endringen, i motsetning til andre justeringer av 
inntaksområder som har vært gjennomført, berører elever i vår nabobydel. Bydelen yter som 



kjent en rekke tjenester til både førskolebarn og familier. Dette gir oss god innsikt i levekår og 
lokale miljøforhold, noe som er nyttig for å lette overgangen fra barnehage til skole og 
forberede skolene på de kommende elevene.  
 
Det framgår ikke i saken fra UDE hvor mange skolestartere som vil bli berørt av endringen, 
eller hvor mange av dages elever som er bosatt på de adressene som foreslås overført og som 
går på Sinsen skole– og som vi antar vil fortsette der. Lørenområdet er ikke ferdig utbygd. 
Området «Gartnerløkka» er nå under salg og Peter Møllers vei 14 er under regulering til 
bolig. Disse og flere kommende boligprosjekter gjør at innbyggertallet på Løren vil øke om få 
år. Det framgår ikke i saken fra UDE om denne forventede veksten er hensyntatt, men det 
heter at de veiledende inntaksområdene kan endres. Det er mulig denne utbyggingen, med 
påfølgende økt elevtall, gjør at inntaksområdet som nå foreslås overført fra Sinsen til Løren, 
om få år må justeres. Som nevnt ovenfor anser vi dette for uheldig, både for den enkelte elev 
og for skolen sin utviklingsrolle i lokalsamfunnet. Bydelen vil derfor be UDE gjennomgå 
utbyggingsplanene og anslå forventet vekst i innbyggertall, med sikte på å finne robuste 
grenser for et nytt inntaksområde for Løren skole. Bydelen mener det er langt viktigere at 
inndelingen i inntaksområder er stabil over tid, enn at grensene er trukket langs større veier 
eller etter andre enkle kriterier. Lørenområdet kan for eksempel deles langs Peter Møllers vei 
eller Kanonhallveien, dersom framtidig elevtall og skolenes kapasitet skulle tilsi det. På noe 
lengre sikt vil vi også få økt utbygging i nærområdet til Løren skole, så det er mulig elevtallet 
innen det eksisterende inntaksområdet vil samsvare bra med kapasiteten på skolen. Også dette 
tilsier at man nå ikke bør overføre en større del av adressene på Løren enn nødvendig. 
 
Forslag til vedtak i Bydelsutvalget, Kultur- og oppvekstkomiteen og Ungdomsrådet 
Saken tas til orientering. 
 
Votering 
Enstemmig vedtatt 
 
Vedtak 
AU tiltrer bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Bydelen har i utgangspunktet forståelse for at skolenes inntaksområder må tilpasses 
kapasiteten ved den enkelte skole. Dette legger til rette for god ressursutnyttelse og er et 
viktig hensyn. Bydelen mener imidlertid at et godt og stabilt skolemiljø og godt samarbeid 
mellom foreldre og skole også er viktige hensyn når inntaksområdene skal fastsettes, og at 
dette taler for å holde inntaksområder mest mulig stabile over tid.  
 
Videre er skolene en viktig arena for integrering på tvers av kulturelle- og sosiale forskjeller 
og som kulturformidler. Slike funksjoner bygger i stor grad på foreldremedvirkning og 
utvikling av uformelle nettverk, noe det tar tid å etablere. Også hensyn til tilknytning og 
trygghet for den enkelte elev, tilsier at inntaksområdene bør holdes stabile over tid. I de 
tilfeller det er behov for trafikksikkerhetstiltak på «skoleveien», vil også dette tale for at 
dersom et inntaksområde endres, så bør det holdes stabilt. I sær større trafikksikkerhetstiltak 
vil framstå som lite nyttige, dersom inntaksområdet endres etter få år, slik at elevens 
«skolevei» ikke lenger går gjennom/langsmed steder der det er gjennomført 
trafikksikkerhetstiltak. Endringer i inntaksområdene vil i blant medføre at søsken som bor på 
samme adresse, vil gå på ulike skoler, noe som de færreste familier ønsker. Bydelen vil derfor 
forutsette at UDE i slike tilfeller strekker seg langt i å imøtekomme søknader om skolebytte. 
 
Befolkningen i Bydel Bjerke er svært sammensatt med hensyn på etnisk bakgrunn. Bydelen 
anser skolene som en viktig arena for integrasjon på tvers av kulturforskjeller og ser derfor 
gjerne at inntaksområdet for den enkelte skole omfatter ulike befolkningsgrupper. Den 



foreslåtte endringen bidrar ikke til en slik variert sammensetning, snarere det motsatte. Den 
foreslåtte endringen vil gjøre at andelen etnisk norske blir lavere ved Sinsen skole, og forblir 
høy ved Løren skole. 
Bydelen vil også peke på at denne endringen, i motsetning til andre justeringer av 
inntaksområder som har vært gjennomført, berører elever i vår nabobydel. Bydelen yter som 
kjent en rekke tjenester til både førskolebarn og familier. Dette gir oss god innsikt i levekår 
og lokale miljøforhold, noe som er nyttig for å lette overgangen fra barnehage til skole og 
forberede skolene på de kommende elevene.  
 
Det framgår ikke i saken fra UDE hvor mange skolestartere som vil bli berørt av endringen, 
eller hvor mange av dages elever som er bosatt på de adressene som foreslås overført og som 
går på Sinsen skole– og som vi antar vil fortsette der. Lørenområdet er ikke ferdig utbygd. 
Området «Gartnerløkka» er nå under salg og Peter Møllers vei 14 er under regulering til 
bolig. Disse og flere kommende boligprosjekter gjør at innbyggertallet på Løren vil øke om få 
år. Det framgår ikke i saken fra UDE om denne forventede veksten er hensyntatt, men det 
heter at de veiledende inntaksområdene kan endres. Det er mulig denne utbyggingen, med 
påfølgende økt elevtall, gjør at inntaksområdet som nå foreslås overført fra Sinsen til Løren, 
om få år må justeres. Som nevnt ovenfor anser vi dette for uheldig, både for den enkelte elev 
og for skolen sin utviklingsrolle i lokalsamfunnet. Bydelen vil derfor be UDE gjennomgå 
utbyggingsplanene og anslå forventet vekst i innbyggertall, med sikte på å finne robuste 
grenser for et nytt inntaksområde for Løren skole. Bydelen mener det er langt viktigere at 
inndelingen i inntaksområder er stabil over tid, enn at grensene er trukket langs større veier 
eller etter andre enkle kriterier. Lørenområdet kan for eksempel deles langs Peter Møllers vei 
eller Kanonhallveien, dersom framtidig elevtall og skolenes kapasitet skulle tilsi det. På noe 
lengre sikt vil vi også få økt utbygging i nærområdet til Løren skole, så det er mulig elevtallet 
innen det eksisterende inntaksområdet vil samsvare bra med kapasiteten på skolen. Også 
dette tilsier at man nå ikke bør overføre en større del av adressene på Løren enn nødvendig. 
 

Sak 90 /14  Åpning av Spireaveien 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydel Bjerke har forståelse for bekymringen knyttet til trafikkmengden og – sikkerheten i 
Spireaveien. Ideelt sett burte en reguleringsplan for framtidig utforming av veien vært klar 
slik at opparbeiding kan skje så snart veien åpnes mot DHV. Arealbruken langs veien er 
imidlertid ikke avklart, da det er flere tomter under regulering og framtidig bruk av Bamas 
anlegg er ikke fastsatt.  
 
Bydelen vil be Bymiljøetaten følge opp trafikkutviklingen i Spireaveien ved åpning og 
iverksette tiltak dersom veien får et preg av gjennomkjøringsvei mellom DHV og lager- og 
logistikkvirksomhetene i Økern Torgvei. Et nærliggende tiltak kan være å stenge Spireaveien 
ved nr. 6. Det kan også være aktuelt å justere grønntiden i lyskrysset med DHV for å gi 
maksimal forsinkelse for gjennomkjørende trafikk. Innsnevring av veibanen, fartshumper eller 
innføring av enveiskjøring i den østre enden mot Økern Torgvei, bør også vurderes. 
Målsetning med tiltakene må både være å gi god sikkerhet for myke trafikanter, samt 
begrense gjennomkjørende trafikk. 
 
Vedtak 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak oversendes Kultur- og oppvekstkomiteen og Miljø- og 
samferdselskomiteen før det oversendes bydelsutvalget for realitetsbehandling. 
 



Sak 91 /14  Bestilling av oppstartsmøte Sven Oftedalsvei 10 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Saken tas til orientering  
 
Vedtak 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak oversendes Miljø- og samferdselskomiteen før det 
oversendes bydelsutvalget for realitetsbehandling. 
 

Sak 92 /14  Skogvollveien 35 - orientering om framdrift 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak i Amu : 
Arbeidsmiljøutvalget tar de reviderte i plantegningene for prosjektet som er utarbeidet i 
samarbeid med hovedverneombud Linn Kvarme Olsen til orientering. 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak i Rådet for funksjonshemmede:  
Rådet tar de reviderte plantegningene som er utarbeidet i samarbeid med representant Arild 
Hovslien til orientering.  
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak i Medbestemmelsesutvalget, Miljø og samferdsel og 
Bydelsutvalget:  
Sak Skogvollveien 35- orientering om framdrift tas til orientering. 
 
Vedtak 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak oversendes Råd for funksjonshemmede før det 
oversendes bydelsutvalget for realitetsbehandling. 
 
 
Bydel Bjerke, 23.10.2014 
 
 
Steinar Arnesen      Merete Stavn 
BU-leder       BU-sekretær 
 
 


